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ZAPISNIK 
sa 14.  sjednice Općinskog vijeća Općine Murter- Kornati održane 20. travnja 2015. godine sa 

početkom u 18.00 sati u prostoriji „Narodne knjižnice i čitaonice“ 
 
Sjednici su bili nazočni vijećnici: Mate Skračić, Boris Bašić, Tome Juraga, Viktor Banov, Toni Papeša,  
Josip Juraga,  Nedjeljko Mudronja, Mateja Bašić, Darko Turčinov. 

Odsutni: Nino Putniković –opravdano, Dragica Bašić-opravdano 

Ostali nazočni: Ivan Božikov-načelnik OMK, Mare Kovačev, donačelnica OMK,  Melanija Turčinov 
Rameša-Pročelnica OMK, Vesna Juran, Ante Turčinov-direktor „Murtela“ d.o.o., Mande Turčinov 
Ježina 
 
Zapisničar: Vesna Juran 
 
Utvrđivanje kvoruma 
Predsjedavajuća je izvršila prozivku vijećnika, nakon čega je konstatirala da je od jedanaest 
vijećnika nazočno 9 vijećnika, te da postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje. 
 

SAT VIJEĆNIČKIH PITANJA 
 

 
 
Boris Bašić: Pitanje upućeno načelniku radi se o nezadovoljstvu ljudi na predjelu Luka koji imaju 
kako kažu problema sa vezovima, problem praktički da dolazi do na neki način uzurpacije vezova 
koji su oni imali po nekakvom svom stečenom pravu i po tome što su prethodno imali rive koje su 
zasute nešto slična situacija kao što je pod Butinom i gdje imaju problema ako često puta kad 
napuste taj svoj vez da kad se vraćaju iz Kurnat ili di već budu nađu zauzet. Navodno je problem na 
nekim koncesijama koje su se izdale u kako oni kažu predizborno vrijeme i očito da situacija tamo 
ide u pravcu koji može kulminirati i nekakvim sukobom pa pitam, pitanje je upućeno načelniku što 
zna o tome i što bi se u tom smislu moglo tamo napraviti da ljudi koji tradicijski i po stečenom 
pravu imaju tamo vez, taj vez i mogu ostaviti i bez straha kad se maknu da će ga netko uzurpirati. 
 
Ivan Božikov: Da bi lakše mogao odgovoriti, molim malo pojašnjenje, a to je na komu dijelu Luka i 
kojoj koncesiji se radi? 
 
Boris Bašić: Radi se prije svega o rivi oko Konzuma, dakle o dijelu koji je obalni i koji je u naknadno 
ajmo reći izgrađen. Pitanje mi je bilo postavljeno ... 
 
Ivan Božikov: Tko je postavio? Eli Rato postavio?  
 
Boris Bašić: Ne, ne nije Rato to nije bitno. Ja ne bi o imenima govorio, nego uglavnom postavljeno 
mi je pitanje neposredno pred sjednicu tako da nismo uspjeli bolje ... 
 
Ivan Božikov: Evo vako, što se tiče koncesije koje su tamo sada, trenutno na snazi, ne postoji, znači 
koncesije ne postoje, postoje samo koncesijska odobrenja koje se daju iz godine u godinu. 
Predsjednica je član koncesijskog vijeća i sve koncesije koje su izdane lanik, prikolanik i zaprikolanik 
traju 1 godinu ili se zahtjevi daju nanovo i tako će i ove godine. Znači koncesija kao koncesija na 
tom dijelu ne postoji, bar je ja nisam da. Sve koncesije su izdane od strane Vijeća za koncesijska 
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odobrenja i koncesijska odobrenja traju 1 godinu i nisu se izdavala neposredno pred izbore nego to 
su koncesijska odobrenja koja iz godine u godinu traju već godinama, godinama, godinama, a radi 
se o, kako se zove, “Idea” od Carmello mišaličin zet i jedna koncesija, jedno koncesijsko odobrenje 
za privez, ovoga, kako mu je ime, “Fortuna”, ne, “Fortuna Maris” nego... 
 
Matea Bašić: Kero? 
 
Ivan Božikov: E, e, ova kako se zove? 
 
Melanija Turčinov Rameša: Muraja Helena. 
 
Ivan Božikov: Ni ni Muraja Helena nego kako se zove ni brod njihov? 
 
Ivan Božikov: Tango, e za Big game fishing. Znači to su sezonska koncesijska odobrenja i da bi oni to 
koristili i ove godine, ovu sezonu moraju ponovo zatražiti i vijeće za koncesijska odobrenja i to mora 
ponovno odobriti, to je to. I tako neznan eli tamo prolazite, idete, to je na dijelu rive, koji se ne 
koristi zimi, niti se može koristiti zimi,na Lukama, eli, znači ko je na lukama češće i ko zna tamošnje 
prilike, zimi tamo ne stoji nijedan brod, niti je ikad sta, niti može stati, i zimi ih nema, eto samo 
znači u sezoni. Što se tiče kvalitetnijeg upravljanja samom lukom, što se tiče kvalitetnijeg 
upravljanja samom lukom, ja se nadam da će ovaj put prostorni plan proći i da će Općina imati 
temelj za upravljanje. 
 
Boris Bašić: U redu, ako je to odgovor, ja ću ga prenjeti i vidjet ćemo dali je onda je u pitanju neki ili 
nečiji pokušaj ustvari zloupotrebe, u biti tog koncesijskog odobrenja ili nečeg znate.. 
 
Ivan Božikov: Slobodno pošaljite tu osobu... 
 
Boris Bašić: Ili se netko širi bez dopuštenja. 
 
Ivan Božikov: Mislin da je kapetan, lučki kapetan svakome piturun nacrta koliko kome ide, koliko 
komu ide. 
 
Nedeljko Mudronja: Neznan koliko je ko s  tin upoznat, ali na lukama ti po zimi brodi stoju u tri 
reda. Jer nema mista da bi se moga svaki vezati za kraj, onda stoju jedan iza drugoga kad je fortuna 
bure jer misto, mistov imamo 20 , a bude 50 brodi doli. I to je problem, ne more ako si iša ča, 
nemoreš dojti do kraja, moraš se vezati iza krme onoga drugoga,e i tako je od uvik od kad ta riva 
postoji. 
 
Ivan Božikov: Al uglavnom da se te stvari nebi, da te stvari u budućnosti izbjegli, to je u ovom 
trenutku, to je nerazvrstana luka, ja se nadan da će ovaj put prostorni plan proći i da ćemo moći, i 
da će općona imati temelj za upravljanje . 
 
Boris Bašić: Dobro, nadajmo se  da ovo što Nediljko kaže, ako je problem, problem sigurno poznate 
bolje od mene, ja prenosim ono što su mi ljudi rekli moguće je da se radi o pokušaju zloupotrebe 
nekoga ko postavlja pravo na nešto na što nema, al dobro ja ću prenjeti ljudima... 
 
Ivan Božikov: Lučki kapetan je, lučki kapetan je na tom dijelu obale gdje su izdana koncesijska 
odobrenja, označija područje koncesijskog odobrenja sa žutom linijom i mislim da je čak on i bolja 
adresa vezana za zlouporabu. 
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Boris Bašić: Ovo je bilo pitanje građana upućeno nama kao vječnicima. 
 
Ivan Božikov: Ovo je odgovor načelnika viječniku  koji će prinjeti građanima.. 
 
Boris Bašić: Tako je. Sve u redu. 
 
Ante Turčinov : Mogu ja dalje pojašnjenje s obzirom da indirektno sam vezan za vezove i čisto da 
čovik zna odgovoriti na pitanje. Zakon formalno pravno ne poznaje situaciju  stećenoga nasljeđa, ili 
možemo ga bilo kako drukčije nazvati. Isti problem imamo tu doli u luci. Mi možemo apelirati na 
nekakvi zdravi razum ljudi ili na nekakvu etiku da ko ima misto, sad ću malo karikirano reći, stečeno 
nasljeđem s obzirom da je ima misto u svojoj staroj rivi i koja je a priori nasuta, radi se samo o etici. 
Niti jedan lučki kapetan koji zađe na prostorno misto ukoliko se neko stranac veže na isto to misto 
domaćega čovika, nemože ga odaljiti.  Iz koga razloga? Jer ne postoji niti jedan pravni akt. 
 
Ivan Božikov: Tako je. 
 
Boris Bašić: Slažem se s tim Ante. 
 
Ante Turčinov: I to je osnovan problem, ne na Lukama, taj problem je tu, doli, nama prid noson.  
 
Boris Bašić: Tako isti je i nama na Puntini. 
 
Ivan Božikov: Potpuno isti zato se nadan da će prostorni plan proći i da ćemo moći raditi, da ćemo 
moći  zaposliti čovika koji će voditi računa o svim stvarima.  
  
Nedeljko Mudronja: To ti je isto samo šta mi doli stojimo u 2 u 3 reda, a pod Butinu se stoji svaki na 
svome do kraja, a doli se stoji u 2, 3 reda  jer nema druge mogučnosti nego tako jer. 
 
 Ante Turčinov: To će se jako teško definirati. Etika se triba poštivati i nasljedno pravo se triba 
poštivati, al naći nekakvi pravni akt kako to uvrstiti u proceduru, u nekakvi pravilnik upravljanju 
reda u Lukama. To će ljudi moji biti. 
 
Ivan Božikov: U ovom trenutku nemožemo, znači uvik je ista priča kad budemo imali, bili u stanju 
upravljati, imali osnove za upravljanje lukom bit će čovik koji će voditi računa i onda će to biti 
maksimum. Takve situacije će biti maksimalno otklonjene onoliko koliko se može biti otklonjeno 
iako šta kaže Ante ako ćemo gledati pomorsko pravo i neke druge pravne stečevine to ni baš 
idealno da se radi o komunalnim lučicama, to je tako. Znači neko ko to zna super može se inatiti eli, 
međutim jedna varijanta je da što više tog lučkog i našeg akvatorija bude pod lukom otvoreno za 
javni promet namijenjeno za komunalni red i onda se može sklapati, onda može ili bilo komunalno 
ili bilo lučka uprava sklapati ugovore sa vlasnicima, tu će biti neki čovik koji će voditi računa da se 
čuva misto ili da se naplati tranzit nekakav i tako dalje,  i tako dalje... a sve je u planu. 
 
Mate Skračić: Ja iman dva pitanja ako nema niko, evo moja pitanja opet u smjeru prostora, prvo 
pitanje načelniku, vezano za prostor pokraj nove škole, znači danas imamo ovdje na dnevnom redu 
prijedlog odluke o pripremi izdanog riješenja za tu zonu, pa pitam zašto se i dalje tamo su aktivne, 
aktivni radovi nasipanja, ravnanja i ostale aktivnosti na tom prostoru kad još nije određeno što i 
kako će tamo biti, tko će kasnije snosit troškove uklanjanja tog materijala? 
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Ivan Božikov: Tamo se radi što se tiče tog nasipanja, uvik je tamo bila ideja da se radi, ovaj, 
nogometno igralište, nasipa se iz razloga što je jeftinije nasipati, nego, nego, izravnavati teren 
kopanjem, i ono što je sada, to nije konačno stanje nego kasnije će projekt reći da se to sve skupa 
izravna, ovamo će dojti na nulu, a ovamo će biti visina neznan, na metar ipo, dva. 
 
Mate Skračić: Nisan dobija odgovor, al dobro, ja i dalje mislim da su ti radovi suvišni i preuranjeni, 
ka šta san i prije 4 miseca reka isto. Dobro, ako nemamo drukčiji odgovor, onda iduće pitanje, znači, 
vezano za istu, evo primjer koji danas imamo za raspisivanje natječaja za urbanističko – 
arhitektonsko  rješenje za tu zonu školske i predškolske namjene, kad će predlagač uređenja trga 
Rudina, istu stvar napraviti za glavni murterski trg? 
 
Ivan Božikov: Kako, ispričavan se? 
 
Mate Skračić: Znači, kad će predlagač tj. načelnik  koji je već izašao u novine za uređenje trga 
Rudina, i čak radovi koji će početi ove godine, provesti ovakav jedan urbanistički natječaj, gdje će se 
moći dobiti više rješenja i di će moći onda narod i ovo vijeće na neki način izabrati između nekoliko 
opcija kako mi taj trg želimo urediti, a kad smo već i spomenuli to, kako se može najavljivati 
uređenje trga ako još kanalizaciju, znamo da nismo provukli i imamo tamo nekoliko priključaka vrlo 
važnih i infrastrukturu provući? 
 
Ivan Božikov: Dobro, ovaj šta se tiče znači, ovako šta se tiče uređenja tog trga, znači ideja je bila da 
se napravi jedno idejno rješenje, i da se to ide rješenje staviti na raspravu i na komentare, ukoliko 
ne bude većih primjedbi, nema razloga da se na to ne..., da se na takvu jednu varijantu ne, rješenje 
ne ide. A za to već, još jedna stvar, meni je drago da je to radija naš mladi arhitekt, koliko to 
usputno može biti i njegova odskočna daska u njegovom profesionalnom pozivu i  životu i poslu i 
mislim da je to na neki način i svrha ove lokalne samouprave, da potiče mlade, mlade ljude, 
domaće koje smo dijelom i stipendirali da se razvijaju i kroz ovakve javne projekte koji će biti javno 
popraćeni a samim time će i oni biti na neki način eksponirani. Mislim da je to jedno pozitivno, 
pozitivna stvar, pozitivno mišljenje, i ja san kontaktira nekoliko ljusi, ovaj ljudi kontaktira san, 
najprije što se ovoga tiče Niku Bašića, on je reka da nema, trenutno ni ima vrimena i predložija mi 
je, upravo on mi je predložio ovoga maloga, ovoga maloga kako se zove.  
Mate Skračić: Gorana. 
 
Ivan Božikov: Mislin da neke stvari jednostavno, da neke stvari, jednostavno ne trebamo 
komplicirati i raditi suvišne procedure jer uvik će se nekomu nešto sviđati više, nekomu manje. Sve 
je stvar ukusa. Isto naprimjer tako, slična je stvar vezano za prostorno programsku studiju, gdje 
možemo isto tako tražiti više rješenja prostorno programske studije, di će više rješenja biti 
ponuđeno i eventualno će biti bolje. Međutim da izbjegnemo takvu kompliciranu i dugotrajnu 
proceduru više smo nekako u dugoj proceduri i sukladno toj proceduri izvođač će biti odabran i 
krećemo dalje u posao. 
 
Mate Skračić: Opet nismo dobili odgovor. Ja san pita kad će se provesti. Znači odgovor je nikad. 
Odgovor je negativan. Da, dobro, hvala. I drugo pitanje je bilo zašto će se ići u projekt prije nego se 
infrastruktura uredi?  
 
Ivan Božikov: Pa valjda je logično da će projekt uređenja trga obuhvatiti i projektiranje, ne 
projektiranje nego  i sutra ugradnju infrastrukture, pa to je valjda svakome jasno. 
 
Mate Skračić: Ali ne podrazumijevaju ugradnju kanalizacijskog kolekta.  
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Ivan Božikov: Ko je reka? 
 
Mate Skračić: Znači to niko nezna to znači ovaj... i gotovo. 
 
Ivan Božikov: Naravno da će u projektu trga biti i projekt kanalizacije, jasno ko dan, to je normalno. 
 
Mate Skračić: Znači to je to, vi ste naumili provesti to na taj način bez natječaja, bez izbora i to je to. 
 
Ivan Božikov: Reka san, povuka san jednu paralelu i eto. 
 
Mate Skračić: Paralela uopće ne stoji. Miješamo kruške i jabuke. 
 
Ivan Božikov: Nije točno, možemo... ajmo sve okrenuti onda, možemo i tako. Ajmo onda sve po toj 
proceduri. 
 
Mate Skračić: Jer jedan dokument kao što je prostorno-programska studija zna se šta obuhvaća i 
koliko je to širok i kako se radi. 
 
Ivan Božikov: Možemo mi zvati 3 firme i svaka firma će dati neko drugo viđenje i možda će jedna 
biti bolja od drugih ili treće, ali to opet će biti stvar ukusa ka i ovo. I nema problema. 
 
Mate Skračić: Ali ovo je uređenje glavnog murterskog trga. Dobro je odgovor smo dobili. Ne 
moramo dalje polemizirati. 
 
Ivan Božikov: Ovo je uređenje kompletne općine. 
 
 Mate Skračić: Dobro, odgovor smo dobili nemoramo dalje polemizirat, odgovor smo dobili 
egzaktan, odgovor je ne, znači natječaja neće biti, hvala lipa  načelniče. 
 
Ivan Božikov: Ka i šta će se ovaj poništiti. 
 
Mate Skračić: Ka da smo na pijaci. 
 
Ivan Božikov: Šta pijaci fali? 
 
Mate Skračić: Onda smo na krivom mistu. 
 
Matea: Bašić: Dobro, idemo dalje sa viječnićkim pitanjima. Jel ima tko još šta za pitati?  Nema. Sada 
prelazimo na dnevni red, pa za sjednicu predlažem sljedeći dnevni red znači: 
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D n e v n i    r e d 

1. Zapisnik sa 11. sjednice Općinskog vijeća; 
2. Prijedlog Financijskog izvješća „Murtela“ za 2014. godinu; 
3. Zamolba Fortune Maris Kornati za postavljanje info ureda na teritoriju javne površine B1 u 

jugozapadnom nastavku lokacije broj 8; 
4. Verifikacija cjenika za javne površine za Murtelu d.o.o. 
5. Prijedlog Odluke o upisu ulice Put Hripe; 
6. Prijedlog Odluke o promjeni člana Odbora za javnu nabavu; 
7. Prijedlog Odluke o pripremi Idejnog rješenja za zonu školske i predškolske namjene „OŠ 

Murterski škoji“  
8. Donošenje Odluke o odabiru osobe za provođenje postupka dezinsekcije i  preventivne 

deratizacije javnih površina na području Općine Murter-Kornati za 2015. i 2016. godinu; 
9. Donošenje Odluke o angažiranju sredstava deponiranih u HBOR-u 
10. Prijedlog Zaključka o sufinanciranju smještaja korisnicima Doma za starije osobe Tisno  s 

prebivalištem na području Općine Murter-Kornati; 
11. Odluka o komunalnom doprinosu, ocjena zakonitosti članka 9. i članka 13. Odluke o 

komunalnom doprinosu Općine Murter-Kornati („Službeni vjesnik Šibensko-kninske županije“, 
br. 6/06., 11/10., 12/10., 11/11., 15/11., 7/12. i 9/13.) 

12. Zamolbe građana: 

      -Mile Periša, za otpis potraživanja naknade za uređenje voda, komunalne naknade i odvoza smeća, 

       -Marija Turčinov, za oslobađanje plaćanja komunalne naknade i naknade za uređenje  voda, 

      -Udruga dalmatinskih uljara ( za Uljaru „Raol“ d.o.o., ) oslobađanje plaćanja komunalne naknade; 

13. Izdavanje suglasnosti za raspisivanje javnog poziva Narodne knjižnice i čitaonice Murter   za 
prijam osobe na stručno osposobljavanje bez zasnivanja radnog odnosa. 

 Dnevni red je jednoglasno usvojen. 

 

1. Zapisnik sa 11. sjednice Općinskog vijeća 
 

 Zapisnik sa 11. sjednice Općinskog vijeća prihvaćen je JEDNOGLASNO. 
 

 
2. Prijedlog Financijskog izvješća „Murtela“ za 2014. godinu 

 
Matea Bašić: Otvaram raspravu i riječ dajem direktoru  „Murtele“ gospodinu Anti Turčinovu. 
 
Ante Turčinov: Hvala gospođo predsjednice i još jedan put pozdravljam sve vijećnike. Bilješke o 
financijskom izvješću za 2014. godinu dobili ste kao radni materijal ove točke dnevnoga reda. 
Osvrnuo bi se na bilješke o pozicijama dobiti i gubitka. Prvo ćemo o prihodima. Prihodi u 2014. 
godini sastaje se od prihoda od vezova 80,00 kuna. Neka vas ne buni ta činjenica. Svi ste upoznati 
sa stanjem u našoj luci. Na žalost Murtela više sa tim ne upravlja, a ovaj prihod se sam po sebi nije 
treba dogoditi već zabunom mog djelatnika naplatio je u sezoni 2014. tranzit bez ikakve osnove. S 
obzirom da smo povezani sa poreznom upravom račun je fiskaliziran i nije ga bilo pametno 
stornirati. U 2013. godini prihodi od vezova su 35.379,08 kuna. Prihod od odlaganja komunalnog 
otpada u 2014. g. iznosio je 1.341.208,11 kuna, a u 2013. g. iznosio je 981.625,29 kuna što iznosi 
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nešto više od 36,63 %. Sad će te se pitati od kud tako u postocima viši prihod od odlaganja 
komunalnog otpada, a da se cjenik nije mijenjao. Pa da vam pojasnim zbog čega je došlo do takvog 
povećanja. Naime, od početka 2014.g. ponovno je potpisan Ugovor sa Nacionalnim parkom Kornati 
što je uvelike povisilo prihod od odlaganja komunalnog otpada. Nadalje potpisali smo putem javne 
nabave i Ugovor o zbrinjavanju otpada sa prostora Žutsko – sitske skupine što do sada nikada nismo 
imali, a što na razini godine iznosi 180.000 kuna i počeli smo naplaćivati gospodarskim subjektima 
na prostoru gdje se to do sada nije naplaćivalo. Suma sumarum svega toga je više 36,63%. 

Od djelatnosti parkinga uprihodovano je 356.885,92 kuna što u odnosu na 2013. godinu je 
za nekih 10% veći prihod.  

Prihod od najma ribarnice iznosi 6960,00 kuna što je isto tako veći prihod u odnosu na 
2013. godinu za 12,04%. 

Prihod od održavanja javnih površina 329.303,00 kune što je  više u odnosu na 2013. godinu 
za cirka  91 %. Naime to je prihod koji Općina Murter – Kornati plača usluge komunalnom društvu 
za uređenje javnih površina, parkova, čišćenje ulica, plaža i svega ostaloga. 

Prihod od djelatnosti sportske dvorane iznosi 154.800,58 kuna što bilježi rast u odnosu na 
2013. g. za 84%. 

Prihod od najma javne površine 335.498 kuna. 
Prihod od najma na zelenoj tržnici je 81.870 kuna.  

To su prihodi koje imamo od najma javnih površina. Do sada su bili zbrojeni i tu bilježimo gubitak 
odnosno manjak u iznosu od 16% u odnosu na 2013. godinu. To su prihodi od štekata, tržnice, 
đinđurija i svega ostaloga. 
 Prihod od održavanje groblja je 60.748 kuna. U odnosu na 2013. godinu  to je 100% veći 
prihod zato što ga u 2013. nije bilo. Tada smo koristili vanjske usluge Bile golubice koja je održavala 
groblje.  

Prihodi od potpore i dotacije za 2014. godinu  236.207,46 kuna što je manje za 70% u 
odnosu na 2013. g., ali neka Vas to ne buni jer je Fond za zaštitu okoliša 2013. doznačio  prihod za 
2012. I 2013. godinu. 

Prihodi od kamata su 2728 kuna i prihodi od naplate ovršnih postupaka su 16.874 ,78 kune. 
To su troškovi po ovrhama, zatezne kamate, a u 2013. ih nije bilo. 

Ukupno dolazimo do cifre od 2.923.175,04 kuna. 
Rashodi nastaju u redovnom poslovanju u proteklom periodu od 2014. godine sastoje se od 

rashoda iz osnovnih djelatnosti. Oni u 2014. g. iznose 323.836,00 kuna što su za 35% viši u odnosu 
na 2013.g. Samo da pojasnim tu stavku zbog čega je došlo do većih materijalnih troškova. Tu 
spadaju osnovni materijali i sirovine, sklopovi, dijelovi, pomoćni materijali, maziva, svrdla, 
materijali za čišćenje itd., a najveći trošak je dizelsko gorivo. Naime u 2013. godini imali smo 
vanjskog suradnika za prijevoz miješanog komunalnog otpada od Murtera na Bikarac. U 2014. 
godini toga nije bilo, ali su nam se zato troškovi goriva povećali za cca. 85.000 kuna. Iz toga razloga 
bilježimo rast materijalnih troškova. 

Troškovi vanjskih usluga su za nekih 15% manji i iznose 842.672 kune. Tu nam spadaju 
usluge Bikarca odnosno odlaganje miješanog komunalnog otpada i drugih otpada i troškovi 
prijevoza na Bikarac.  

Troškovi osoblja su vam plaće i iznose 1.224.629 kuna. To je na razini 2013. godine cirka isto.   
I financijski rashodi su veći 109.054 kune jer su u 2013. godini iznosili 43.434 kune. Veći su 

iz razloga što smo imali troškove po kamatama rivolving kredita. Taj trošak smo imali i u razdoblju 
2014. godine međutim tu je komunalno društvo bilo potpisalo sporazum o obročnoj otplati sa 
Čistoćom kojeg se nije pridržavalo i na račun toga smo morali za ovih 60.000 kuna platiti zakonske 
zatezne kamate. 

Ostali poslovni rashodi iznose 148.963 kune i oni su u odnosu na 2013. godinu manji za 
10%. 
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Amortizacija osnovnih sredstava za 2014. godinu  iznosi 273.845 kuna što u ukupnom zbiru 
troškova iznosi 2.922.998,73 kuna. I kada povučemo crtu na prihod i rashod komunalno društvo 
„Murtela“ iz Murtera u 2014. godini poslovalo je sa dobitkom prije oporezivanja u iznosu od 176,31 
kuna. I o njemu bi vlasnik trebao donijeti odluku kamo sa tim dobitkom. Prijedlog uprave 
komunalnog društva je da se za taj iznos smanji gubitak iz prethodnih razdoblja. Eto to bi bilo to od 
strane mene. Ako ima kakvih pitanja ja vam stojim na raspolaganju.  

 
Tome Juraga: Zanima me ovaj trošak, zatezne kamate 60.000 kuna, ako sam dobro zapamtio. On je 
nastao iz razloga nepoštivanja Ugovora o obročnom plaćanju sa Čistoća d.o.o.? 
 
Ante Turčinov: Točno.  
 
Tome Juraga: Dali ti znaš iz koga je razloga došlo do tog nepoštivanja potpisanog ugovora? 
 
Ante Turčinov: Sporazum o obročnoj otplati potpisan je, ako se ne varam, početkom 2013.g. i 
dogovoreno je da će se platiti dug od 300.000 kuna u 6 jednakih obroka. Društvo je platilo tih dvije 
od šest i nakon toga je Gradska čistoća aktivirala ovaj sporazum. Taj sporazum bi postao ovršan 
istog dana da mi nismo postigli novi sporazum sa Čistoćom, a tad bi se našli u jako velikim 
problemima jer se to događalo u trećem mjesecu 2014.g. kada bi nam blokirali račun i praktički ne 
bi  mogli uredno poslovati do sezone s obzirom da znamo da su naši prihodi sezonskog karaktera. I 
u ovim zimskim mjesecima imamo problem sa održavanjem samom likvidnošću. Eto. I na kraju 
krajeva morali smo ispoštovati i platiti nekih 57.000 kuna zateznih kamata plus kompletan dug po 
sporazumu. Oni su to aktivirali zato što je postojala objektivna opasnost od zastare tog duga i na to 
su bili prisiljeni.  
 
Matea Bašić: Dobro. Zadovoljni ste sa odgovorom? Dali još ima kakvih pitanja za direktora? 
 
Viktor Banov: Ante molim te podsjeti me zašto se bilanca smanjila za 12.000.000 kuna. 
 
Ante Turčinov: Bilanca se smanjila za 12 milijuna kuna s obzirom da smo mi već na Vijeću 
raspravljali o Zakonu o vodama koji je rekao da jednostavno ostale komunalne djelatnosti moraju 
biti odvojene o komunalnih djelatnosti vodoopskrbe i odvodnje. Iz toga razloga smo osnovali novu 
firmu, odnosno staru firmu aktivirali preko koje imamo investiciju za komunalnu infrastrukturu. 
 
Viktor Banov: To je „Zeleni otok“? 
 
Ante Turčinov: Da to je „Zeleni otok“. Iz toga razloga svu imovinu koja je bila vezana za projekt 
izgradnje komunalne infrastrukture, odnosno kanalizacije izvukli smo temeljem onoga sporazuma 
kojeg je verificiralo ovo Vijeće i prebacili na „Zeleni otok“. Tako da je 13.785.000 kuna ima imovine 
„Zeleni otok“, a ne više „Murtela“. 
 
Viktor Banov: A „Zeleni otok“ je isto dužan nama dostavljati na ovjeru financijska izvješća? 
 
Ante Turčinov: Da. Do kraja svibnja treba dostaviti financijsko izvješće, samo čekam da se završe 
ugovori vezani za podmorski ispust pa da na razini kompletnoga projekta za kojeg smo povukli 
sredstva temeljem zajma Svjetske banke prezentiramo da se dva puta ne vračamo.  
 
Viktor Banov: Dobro. 
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Matea Bašić: Ima li još tko pitanje za direktora „Murtele“? Nema. 
 

 Prijedlog Financijskog izvješća „Murtela“ za 2014. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 Odluka o raspodjeli dobitka komunalnog društva MURTLEA d.o.o. za poslovnu 2014. godinu 
prihvaćena je JEDNOGLASNO 

 
 

3. Zamolba Fortune Maris Kornati za postavljanje info ureda na teritoriju javne površine B1 
u jugozapadnom nastavku lokacije broj 8 

 
Matea Bašić: Zamolbu smo dobili u materijalima, ja bi riječ dala direktoru „Murtele“. 
 
Ante Turčinov: Hvala predsjednice. Komunalno društvo „Murtela“ je 17.03.2015. je dobilo zamolbu 
od „Fortune Maris“ za postavljanje info ureda na teritoriju javne površine B nula. Dobili ste u 
materijalima tlocrtno gdje bi to trebalo biti. Oni bi postavili objekt površine 15m2. 
To je montažni objekt koji će biti izgrađen od drva i aluminija sa krovom kupe kanalica. Sam izgled 
ureda, ne znam koliko ste mogli vidjeti iz materijala koji su sastavni dio za ovu točku dnevnog reda i  
dali će on ili neće u groziti izgled javne površine. Ono što mene kao direktora komunalnog društva, 
u ovoj zamolbi, veseli je taj financijski benefit koji bi mogli ostvariti u iznosu prijedloga od 30.000 
kuna plus PDV koliko komunalno društvo planira uprihoditi ukoliko se dozvoli po ovoj zamolbi 
najam javne površine. U tom objektu bi se pružale usluge recepcije za iznajmljivanje plovila, 
automobila i skutera. Ja ne znam što bi još rekao po ovoj točci dnevnog reda nego otvorio raspravu 
da se svi aktivnije uključimo.  
 
Matea Bašić: Dobro, hvala. Dali netko ima kavo pitanje ili bi se htio nadovezati na ovu temu? Nema 
nitko. Stavljam ovu točku na glasovanje. Tko je za. 
 
Zamolba Fortune Maris Kornati za postavljanje info ureda na teritoriju javne površine B1 u 
jugozapadnom nastavku lokacije broj 8 nije prihvaćena JEDNOGLASNO 
 
 

4.  Verificiranje cjenika za javne površine za Murtelu d.o.o. 
 
Matea Bašić: Još jednom pozivam  direktora „Murtele“. 
 
Ante Turčinov: Hvala lijepa predsjednice. Naime dobili ste prijedlog cjenika za dodjelu javnih 
površina, postavljanje štandova za sezonu 2015. Cijene se nisu mijenjale od 2012. godine i ovaj 
prijedlog je  nekih 15% na svim lokacijama su cijene veće u odnosu na cjenik  iz 2012.g. O čemu se 
tu radi. Intencija komunalnog društva je bila za zonu A1 onih 6 lokacija koji nas na jedan određeni 
način na ulazu u Murter, a ja neću reći, bodu u oči, ali ostavljaju jednu sliku koju svi na neki način 
imaju potrebu komentirati. Došli smo do saznanja da smo u mogućnosti, jasno u koliko se 
usuglasimo sa cijenom, iznajmiti šest identičnih bijelih štandova koji su bili iznajmljeni u Zagrebu za 
potrebe adventskog sajma. Tako da bi uz ovu lokaciju iznajmljivali javnu površinu uz identične te 
štandove. Oni su bijeli. U koliko se uspijem dogovoriti sa firmom koja ih iznajmljuje da se uspijemo 
pokriti sa ovim i da ne ostvarujemo nikakvi poslovni gubitak intencija je komunalnog društva da ih 
već za ovu sezonu aktivira u trajanju od 01.06. do 01.09. na koliko i dajemo javnu površinu u najam. 
Eto toliko. 
 
Matea Bašić: Hvala direktoru. Ima li tko pitanja za direktora?  
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Ante Turčinov: S tim da ova zamolba koja je došla od „Fortune Maris“ još onda nije bila došla, treba 
u zoni oznake B0 prodajno mjesto izbaciti iz ovog cjenika i komunalno društvo uzima na sebe da će 
sutra u toku dana sastaviti novi prijedlog natječaja koji će biti identičan s ovim po svim ovim 
stavkama osim zone oznake B0 jedno prodajno mjesto koje će biti izbačeno. 
 
Matea Bašić: Dobro. Staviti ćemo na verifikaciju ovakvog cjenika uz napomenu da će zona B0 biti 
izbačena uz predložene promjene. Imali li pitanja za direktora „Murtele“? Nema. Sada stavljam na 
glasovanje točku broj 4. Verifikacija cjenika za javne površine za Murtelu d.o.o.. naravno uz 
navedene promjene. Tko je za? 
 

 JEDNOGLASNO ZA. 
 

5. Prijedlog Odluke o upisu ulice Put Hripe 
 
Matea Bašić: Otvaram raspravu. 
 
Melanija Turčinov Rameša: Ovako. Kod zahtjeva za upis nerazvrstanih cesta koji je upućen 
općinskom Sudu u Šibeniku sa stalnom službom u Tisnom odbijen je prijedlog upisa iz razloga što 
navedena ulica nije bila navedena u popisu. Taj popis je sastavljala komisija za izradu prijedloga u 
siječnju iz 1992. godine i odluka o nerazvrstanim cestama na području Općine Murter koja je 
donesena na sjednici 2012. godine. Pošto te ulice nije bilo u tom navedenom popisu Sud je odbio 
zahtjev da se ta ulica uvrsti te bi mi na ovome Vijeću donijeti odluku da riješimo taj problem. 
 
Matea Bašić: Dobro. Hvala. Načelniče. 
 
Ivan Božikov: Znači da imenujemo tu ulicu ili? 
 
Melanija Turčinov Rameša: Da. 
 
Matea Bašić: Odluku o imenovanju ulice. 
 
Boris Bašić: To je dakle ulica koja vodi do bivšeg deponija? 
 
Ivan Božikov: Ne do bivšeg deponija nego deponija u sanaciji. Ja sam evo tek sada primijetio u biti, 
ako mogu i ako to ne komplicira stvar vezano samo za ime ulice Put Hripe. Malo mi to ne leži u uhu. 
Ili da se jednostavno zove Hripe ili put Hripa. 
 
Boris Bašić: Murterini kažu Put Hrip.  
 
Mate Bašić: Mi to lako ispravimo.  
 
Melanija Turčinov Rameša: Put Hripa. Vedrana je napomenula da imamo povjerenstvo za 
imenovanje ulica i trgova. 
 
Ivan Božikov: Imamo samo bi ga trebali obnoviti.  
 
Melanija Turčinov Rameša: E pa to ne bi bilo loše.  
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Ivan Božikov: E moramo vidjeti tko je u tom povjerenstvu. 
 
Viktor Banov: To povjerenstvo je već i napravilo i u prošlom sazivu jedan dobar prijedlog itd.  
 
Mare Kovačev: Problem je u tome što je u geodetskom elaboratu o nerazvrstanim cestama stoji da 
se zovu Put Hripa. 
 
Ivan Božikov: Elaborat ćemo prominiti. Iz elaborata ćemo tu prvu stranicu prominiti. 
 
Matea Bašić: Kako je rekao gospodin Mudronja ili murterski ili nikako. Imamo li još kakvo pitanje ili 
nadopunu na ovu točku dnevnog reda? Nema. Sada  Odluku o imenovanju ulice u općini Murter - 
Kornati Put Hrip stavljam na glasovanje. Tko je za? 
 

 Vijećnici su glasovali jednoglasno ZA. 
 

 
6. Prijedlog Odluke o promjeni člana Odbora za javnu nabavu 

 
Matea Bašić:  Otvaram raspravu. 
 
Melanija Turčinov Rameša: U ovoj točci dnevnog reda nema ništa sporno. Do sada je to bila 
Vedrana, a sada bi umjesto nje trebala biti ja. 
 
Matea Bašić: Mislim da je ovo sada svima već jasno. Mi smo već i prije donosili odluku o 
imenovanju ovlaštenih predstavnika naručitelja u postupcima javne nabave. Mislim da je to samim 
poslovnikom već i zadano tako da je ovo forma koju treba ispuniti. S obzirom da se prominila 
pročelnica trebamo izglasati novu odluku kojim se imenuje nova. Pa ako nemamo šta nadodati na 
ovo stavila bi odluku o izmjeni i dopuni odluke o imenovanju ovlaštenih predstavnika naručitelja u 
postupcima javne nabave na glasovanje. Tko je za ovakvu odluku? 
 

 Prijedlog Odluke o promjeni člana Odbora za javnu nabavu prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 

7. Prijedlog Odluke o pripremi Idejnog rješenja za zonu školske i predškolske namjene „OŠ 
Murterski škoji“  

 
MateaBašić: Otvaram raspravu. Ima li tko što nadodati. 
 
Mate Skračić: Imamo tu jedno pitanje. Već smo pitali pročelnicu glede izrade samog programa 
raspisivanja natječaja. Kako je to zamišljeno i što se smatra pod tim ovlaštena osoba. 
 
Melanija Turčinov Rameša: Vezano za to ja sam se čula sa Vedranom ona je rekla da bi mi morali 
definirati zadnji stavak da bi se znalo tko će izraditi program za raspisivanje natječaja. Stavili smo ili 
Odbor za prostorno uređenje ili ovlaštena osoba. I sada bi mi morali odlučiti tko će to biti od te 
dvije opcije. Ili sam Odbor u koliko ima određena znanja i sposobnosti ili ovlaštena osoba, a to bi 
trebao biti u prvom redu arhitekt. Vi ste jutros pitali dali bi to mogao biti Jedinstveni upravni odjel 
uz pomoć Odbora za prostorno uređenje, ali mi nemamo ta znanja jer to ipak treba stručna osoba 
napisati. Znači u tom programu mora pisati što treba. 
 
Ivan Božikov: Što treba i kao treba.  
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Mate Skračić: To mi je jasno. To se svakako biti na Odboru prokomentirano i neke bi se smjernice 
trebale dati što bi trebalo olakšati arhitektu. Ili kako? 
 
Melanija Turčinov Rameša: Mi bi za prvu mogli staviti ili Odbor ili ovlaštena osoba pošto sada u 
slučaju da stavimo ovlaštenu osobu opet ne znamo koju bi osobu stavili. Ma možemo mi to sada 
dogovoriti ali … 
 
Mate Skračić: Znam, znam. Bilo bi dobro da je neki domaći koji poznaje prostor i poznaje potrebe. I 
koji će to u suradnji sa Odborom napraviti.  
 
Melanija Turčinov Rameša: Da. Pa mi možemo to malo kasnije vidjeti tko će.  
 
Mate Srkračić: Može, može. Imam jednu ideju.  
 
Matea Bašić: Znači ovo što stoji u članku 3 ostaje Odbor ili ovlaštena osoba. To je onda u redu. Jeli 
ima tko kakvo pitanje na ovu odluku, nadopunu, primjedbu? Nitko.   
 
MateaBašić: Sada točku pod brojem 7 stavljam na glasovanje. Tko je za ovakav prijedlog odluke? 
 

 Odluka je prihvaćena sa 5 glasova ZA i  4  SUZDRŽANA.  
 
 

 
8. Donošenje Odluke o odabiru osobe za provođenje postupka dezinsekcije i  preventivne 

deratizacije javnih površina na području Općine Murter-Kornati za 2015. i 2016. godinu 
 

Matea Bašić: Otvaram raspravu. 
 
Melanija Turčinov Rameša: Što se tiče donošenja odluke imali smo otvoren natječaj na koji su se 
javile dvije tvrtke. Jedna od njih je AS eco iz Šibenika  i Puntamika iz Zadra. Ja sam tu napisala jednu 
verziju Odluke međutim tu postoji pitanje jer je razlika u cijeni ove dvije ponude više nego duplo. 
Ponuda od AS ec-a iznosi 60.000 kuna bez PDV-a, a ponuda Puntamike d.o.o. iz Zadra  iznosi  
22.500 kuna, a sa PDV-om je 27.500 kuna. E sada. Ista usluga isto sve, a ne znam zašto takva 
razlika?  
 
Ivan Božikov: Ja sam tražio usmeno pojašnjenje i objašnjeno mi je na način da je u međuvremenu 
ta firma iz Zadra dobila dosta poslova kod privatnih objekata na području naše županije kao i na 
području našeg otoka i u mjestu Murteru. Prvenstveno što se tiče privatnih subjekata. Tako da u 
nekom tom sličnom trošku dolazi do nekakve… Eto tako mi je objašnjeno. Nema razloga za ne 
vjerovati jer smo već radili sa tom firmom. Zadnji put smo radili jednu ekstra deratizaciju jer je 
došlo dosta miševa itd. I u biti smo po prvi puta vidili krepane miše po cesti. Znači da je posao 
kvalitetno odrađen. Ono do sada bude deratizacija, a nitko ne zna da je bila. A kada građani zovu 
da ima krepanih miševa onda znamo da je posao napravljen. Vodit ćemo računu i gledati da sve 
bude kako triba i gotovo. 
 
Boris Bašić: Ja se isto ne bi bojao. Ne vidim razloga da se bojimo prihvatiti jeftiniju ponudu jer njih 
isto tako vežu i određene obveze prema Zakonu o javnoj nabavi i mogu snositi posljedice da ako 
dobro ne izvrše tu svoju obvezu. Ja predlažem da se ta ponuda prihvati. 
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Matea Bašić: Dobro. Ima li još netko nešto nadodati? Točku pod brojem 8 Odluku o odabiru osobe 
kojoj se povjerava obavljanje komunalne djelatnosti dezinsekcije i  preventivne deratizacije javnih 
površina na području Općine Murter-Kornati za 2015. i 2016. godinu dajem na glasovanje u smislu 
da se odabere povoljnija, jeftinija ponuda. 
 
Ivan Božikov: Iako ja ovdje možda moram napomenuti da je i naša odluka za sam natječaj trebalo bi 
možda za dogodine možda doraditi jer smo i do sada uvijek trebali ekstra usluga. Jer u sezoni ne 
znam koliko imamo špricanja (komaraca). Piše u natječaju. Kada se dogodi da imamo puno pritužbi 
onda napravimo i jednu dodatnu dezinsekciju. 
 
Matea Bašić: Pa da nastavimo. Tko je za ovakvu odluku znači? 
 

 Vijećnici su glasovali jednoglasno za Puntamiku d.o.o. iz Zadra. 
 

 
9. Donošenje Odluke o angažiranju sredstava deponiranih u HBOR-u, svrha-dospijeće obveza 

za projekt Odvodnje (Murtela d.o.o.) 
 
Matea Bašić: Otvaram raspravu. Tu je načelnik, tu je direktor Murtele. Može tko hoće. Evo direktor. 
 
Ante Turčinov: Ja ču kronološki. Možda ću biti malo i dosadan, ali želim da se shvati jedna 
kronologija. Općinsko Vijeće 2008. godine donosi Odluku za naknadu za razvoj komunalne 
infrastrukture u iznosu od 4 kune po potrošenom m3 vode iz kojeg se financira projekt izgradnje 
otpadnih voda na aglomeraciji Betina – Murter. Takvu odluku je trebala donijeti i Općina Tisno za 
Betinu međutim do 1.4.2015. oni to još uvijek nisu donijeli. Općina Tisno je na temelju zahtjeva za 
doznaku sredstva komunalnom društvu Murtela iz Murtera na ime ovog projekta do sad  uplatila 
250.000 kuna međutim kao općina Murter - Kornati uprihoduje na osnovi ove naknade za razvoj 
koji na razini godine iznosi 800.000 kuna iz kojih se plaća za anuitet zajma Svjetskoj banci dva put 
godišnje i onih 17% po komisionarskom ugovoru kojeg imamo, za iznos radova koji se događaju tu 
na prostoru naše općine, a vezani su za komunalnu infrastrukturu odnosno za izgradnju 
kanalizacije. Dopisom od, ja mislim, 28. 03. 2015. iz hrvatskog ureda gospodina Plešića, generalnog 
direktora upozoreni smo da fali sredstava na namjenskom računu u iznosu od cirka 120.000 kuna 
još do dana današnjega Hrvatske vode od Ministarstva financija nisu dobile točan podatak s 
obzirom da i M. financija sudjeluje u financiranju, u određenom postotku, ovog projekta. Naime. 
Ovo je ljudi ozbiljan problem. I mi kao vijeće moramo konstatirati da mjesto Betina koje se nalazi u 
Općini Tisno je do dana današnjega, ako uzmemo ovih 7 godina od kada je potpisan sporazum 
između Općine Murter i Općine Tisno i komunalnog društva, je oštetilo ovaj projekt za cca. milijun i 
po kuna. Ja predlažem sljedeću stvar. Za početak bi trebalo donijeti zaključak da dug prema kreditu 
Svjetske banke postoji, da on iznosi toliko i toliko, da će u budućnosti ako se svi skupa ne 
pozabavimo s tim i ne osnujemo jedno radno vijeće na razini općine Murter, predstavnika 
komunalnog društva, Općine Tisno, da vidimo način na koji ćemo riješiti ovaj problem. Jer druga 
rata anuiteta nam dolazi 15.10.2015.g., a za nju novaca nema. Za sedam dana dolazi na naplatu 10. 
privremena situacija u iznosu od nekih cca. 80.000 kuna za nju novaca nema. U opasnosti je 
kompletan projekt. Prema mojim informacijama Općina Tisno na aglomeraciji Betina – Murter je 
uvela naknadu za razvoj u iznosu od 2 kune po m3, ali samo za izgradnju vodovodne mreže. S 
obzirom da projekt na aglomeraciji Betina – Murter uključuje rekonstrukciju vodovodne mreže, 
rekonstrukciju električnih instalacija, gravitacijski kolektor., tlačni cjevovod, ne znam iz kojeg su 
razloga oni samo prikupljali novce samo za rekonstrukciju vodovodne mreže. Samo bi htio reći da u 
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ulici Dolac u Betini su napravili ne tako davno rekonstrukciju vodovodne mreže koja je išla sredinom 
ceste. Znate li ljudi što će se dogoditi. Po projektu gravitacijski kolektor ide sredinom ceste i ono što 
su napravili morati će vući vani i ponovno raditi istu stvar. Ovo samo komunalno društvo ne može 
riješiti. Ovo je jedan ozbiljan problem di se svi skupa po ovome pitanju moramo pozabaviti. Ovo 
nije problem da će Općina dati sredstva da mi ovo trenutno „ugasimo“, ovaj problem će nas čekati 
u budućnosti i to vrlo skoro. Znači. Postavlja se pitanje danas od kud će Općina Tisno za 
aglomeraciju Betina – Murter namiriti sredstva. Jer temeljem sporazuma koji je potpisan od Općine 
Murter – Kornati, Općine Tisno i komunalnog društva „Murtela“ na to imaju obvezu. 
 
Boris Bašić: Oprosti rekao si da je taj sporazum potpisan 2008. Godine? 
 
Ante Turčinov: Općinsko Vijeće je Odluku za naknadu za razvoj donijeli 2008.g.,  a sporazum je 
potpisan 2005.g. 
 
Boris Bašić: Jeli i u tom Sporazumu isto tako stoji obveza Općine Tisno da uvede tu naknadu za 
razvoj vezano za naselje Betina?   
 
Ante Turčinov: Ja sam malo listao dokumentaciju. Pri potpisivanju sporazuma o zajmu kod Svjetske 
banke, Hrvatske vode su predložile Odluku koju su dale Općini Murter –Koranti i ja vjerujem da je 
Općina Murter – Kornati tu odluku proslijedila vijeću Općine Tisno. Zašto je oni nisu izglasali ne 
znam.  
 
Ivan Božikov: Oni su je izglasali prije dvije ili tri godine. Oni su donijeli Odluku o naknadi za razvoj 
međutim donijeli su je na način da se od nje ne može ubirati. I onda smo mi na to uprozoravali da 
to nije dobra odluka i onda su napravili novu. I sada je ta nova odluka u redu, međutim počinje sa 
1.4.2015.g. sedam godina u zakašnjenju.  
 
Boris Bašić: I cirka milijun i tristo tisuća kuna 
 
Ante Turčinov: Lako je izračunati. Osnujemo jedno radno tijelo koje će u suradnji sa Vodovodom 
koliko je u proteklom razdoblju Općina Murter – Koranti na temu naknade za razvoj ubrala, a ako 
znamo da po sporazumu Općina Tisno je dužna sufinancirati projekt u iznosu od 27,88% temeljem 
sporazuma koji je potpisan 2005.g. onda se lako dođe do brojke. To nije problem. Ovako 
jednostavnom matematikom, ako mi ubiremo 800.000 kuna, 30% od 800.000 kuna,  je 200.000 i 
koliko tisuća kuna? Puta 7 godina. Eto koliko fali novaca. Od 2008. Godine smo mi akumulirali 
sredstva i trošili smo ih isključivo namjenski na onih 17% temeljem sporazuma koje komunalno 
društvo mora plaćati, a nije se plaćao dug za anuitete Svjetske banke. Oni su identični. Iznose 5% 
glavnice + 2,5% kamate i plaćaju se u dva anuiteta. 15.4. i 15.10. Iznos toga anuiteta je 288.000 
kuna. Mi na računu imamo nekih 140.000 kuna. I znači zatvoriti anuitet 15.4. fali nam 140.000 
kuna. Plus imamo 80.000 kuna za privremenu situaciju koju na temelju sporazuma od onih 17% 
moramo platiti i plus još moramo platiti 20.000 kuna izradu studije za aplikaciju koju ćemo aplicirati 
za evropske fondove. A sve bi išlo iz toga računa. Znači mi danas govorimo o cca 220.000 kuna koje 
nama fali. 
 
Ivan Božikov: Odnosno korekciju studije vezano za zaštitu okoliša. U biti moramo nadograditi 
postojeću studiju. Odnosno nadogradili smo je. Imao sve samo još moramo platiti račun. 
 
Matea Bašić: Jeli ovo bio predmet spora između Općine Murter i Općine Tisno ili je nešto drugo 
bilo? 



 15 

 
Ante  Turčinov: Ne, ne ovo ne. Ovo nije predmet spora.  
 
Matea Bašić: Ovo je još naknadno. 
 
Ante Turčinov: Ovako ljudi moji samo da znate. Predmet spora na Sudu je samo izgradnja druge 
faze Cestar. To je Put Luk prema Jersanima, ulica Marka Marulića do djela gdje bi trebao bitu 
ugrađen pročiščivać.  To je predmet spora na Sudu.  
A iza toga je išla III faza, a to je kompletan ovaj dio: podmorski ispust preko Vrška, na kilometar u 
more. To je predmet ovaj. To za sada nitko nije platio. 
 
Ivan Božikov: Možda je bitno reći da što se tiče ovoga zahtjeva za prijenos sredstava vezano za tu 
drugu fazu u biti je zahtjev za prijenos sredstava što se odnosi samo na one situacije koje su 
ovjerene i to mislim ne sve i morate isto znati da nisu sve situacije iste faze niti ovjerene s naše 
strane.  
 
Ante Turčinov: Ostale su Ivane okončane situacije.    
 
Ivan Božikov: Jer imamo primjedbi na kvalitetu itd. 
 
Ante Turčinov: Mislim to je druga tema. Ostala je okončana situacija iz razloga što dana današnjega 
nismo preuzeli to gradilište. A preuzeti ćemo ga onoga trenutka kada prođe tehnički pregled i 
zadovolji sve uvjete iz toga istog tehničkog pregleda. Sudionici tehničkog pregleda su svi sudionici 
odnosno potpisnici lokacijske dozvole. 
 
Matea Bašić: Dobro.  
 
Tome Juraga: Dali postoji mogućnost da se ta uplata 15.04.2015. uz nekakav argumentirani zahtjev 
na neki način prolongira, rasporedi u dva dijela ili bilo kako olakša situaciju? Jer razlika bi bila da ti 
prolongira na početak sedmog ili početak osmog mjeseca. Dali je to moguće? 
 
Ivan Božikov: Ja ne znam, možda Ante zna, ali ja mislim teško jer previše je subjekata unutra i 
preozbiljna je priča. Ti si se obavezao nešto rješavati. Razine su velike, projekt je ozbiljan i mislim 
da ga treba pratiti. Sreća je što imamo novaca  da možemo to servisirati. A očekujemo i 
pravomoćnost presude već je prošlo cca. godinu dana. Računamo da će uskoro biti i pravomoćna 
presuda vezano za ovu tužbu čime bi onda dobili zraka i vjetar u leđa.  
 
Ante Turčinov: Ovo je judi prevažna tema. 
Ivan Božikov: A što se tile ovoga, možda ne bi bilo loše, što kaže Ante, za neko radno vijeće na razini 
Murter – Tisno – komunalnog poduzeća, nemam ništa protiv toga. Dapače iako znamo da postoji 
projektni tim, predstavnici Općine Tisno koji su apsolutno informirani i znaju sve. 
 
Ante Turčinov: Ja sam razgovara, samo to nije stajalo u promemoriji onoga sastanka već je tema 
bila isključivo sjednice njihovog vijeća zaključak da im naše vijeće  dopusti uvid u dokumentaciju. 
Ono što je Ivan reka. Ovo treći put to je točno. Kompletna ta dokumentacije je bila sastavni dio te 
tužbe koja je išla. Tako da je iz tog vidljivo da nije trebala ova ceremonija ponovno, ali s obzirom da 
su oni prihvatili javnobilježnički trošak, koji nije zanemariv, na kompletnu dokumentaciju. Sada ću 
vam reći koliko je obim te dokumentacije. Javnog bilježnika su platili 1.300 kuna. Jeli to bilo 
potrebno ili nije. I jedan put 1.300 kuna kada se bude vračala. Ako je to metodologija usaglašavanja 
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onda neka bude. Ali ovo nije problem sada. Ovaj će se problem ponavljati. I mi na osnovu jednog 
radnoga tijela koje će sjesti zajedno za stol i reći u koliko smo ušli zajedno u taj problem, projekat 
koji se zove  aglomeracija Betina – Murter jasno moramo svoje financijske obveze pokrivati. 
 
Ivan Božikov: Jer mi smo nositelj projekta i sve smo sami napravili … 
 
Ante Turčinov: Ako se mi ne uspijemo dogovoriti nama će doći ovrha. Doći će ovrha komunalnom 
društvu i Općini Murter – Kornati. Doći će ovrha komunalnom društvu odnosno jamcu koji je u 
svima situacijama jamac, a to je Općina Murter – Kornati.  
 
 I nama će onda ostati tužba prema Općini Tisno. 
 
Ante Turčinov: Onda imamo situaciju da se tužimo. Susjed tuži susjeda. Što nikako nije dobro. Koja 
će trajati dvije tri godine. Imat ćemo proces zateznih kamata, a novaca neće biti, a ovo će trebati 
platiti. 
 
Mate Skračić: Mogu li samo par pitanja da razjasnimo. Jasno što možemo da učinimo sada da 
projekt ide dalje, naravno, o tome uopće nema govora. Samo me zanima, ova sredstva koja su 
deponirana u HABOR-u to su sredstva od kud točno? Ne znam podsjetite me. 
 
Ivan Božikov: To su sredstva koja se ubiru temeljem Zakona o otocima i koja su namjenska za 
izgradnju infrastrukture. Ta sredstva smo koristili kad smo uređivali obalu. 
 
Mate Skračić: Znači to su naša sredstva? 
 
Ivan Božikov: To su naša sredstva. Temeljem ove odluke prilažemo odluku za prijenos i onda ovamo 
imamo situaciju potraživanje i onda HABOR direktno uplaćuje na račun Hrvatskih voda. 
 
Mate Skračić: A drugo pitanje. Ovaj zaključak koji ste nam sada donijeli o potrebi utvrđivanja 
pretpostavljam da se to dostavili kako prilog ovoj odluci. Jel? 
 
Melanija Turčinov Rameša: Da. 
 
Mate Skračić: Mi bi tu trebali imati neki iznos. 
Matea Bašić: Ne mi nego bi to koordinacijsko tijelo utvrdilo koliko je, a mi kao u ovome…. 
 
Mate Skračić: Mi toga iznosa nemamo. 
 
Ivan Božikov: Mi toga iznosa nemamo. Mi možemo dobiti podatak koliko je prošli mjesec potrošeno 
vode, ali ne možemo tako. 
 
Mate Skračić: To ništa nije točno. To je sve neka procjena. 
 
Ivan Božikov: Ali to je od prilike to. Ovo što je Ante reka. Cirka 30%. Jer tako su svi sporazumi 
usuglašeni.  
 
Ante Turčinov: Matematika je jednostavna. A do toga može doći samo Vodovod Šibenik.  
 
Ivan Božikov: Da. 
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Ante Turčinov: Razumite me? Mi sredstva naknade za razvoj ubiremo preko Vodovoda Šibenik. 
Znači vodovod svaki put kad pošalje fakturu za vodu 4 kune po m3 vode ide za naknadu za razvoj 
koju vodovod uplaćuje na poseban žiro – račun otvoren u Jadranskoj banci u vlasništvu „Zelenog 
otoka“ koji se kasnije putem trajnog naloga svakoga petka u sedmici prebacuje na račun 
Zagrabačke banke kojim upravljaju Hrvatske vode temeljem ugovora o komisionarstvu. 
 
Ivan Božikov: Mi smo u biti od početka davnih već godina i uvik nanovo, uvik nanovo na to 
upozoravali na problem u odluci za naknadu za razvoj na te dvije kune. Tamo gdje Općina Tisno 
ulaže u vodne mreže. Naravno da je sad problem još dignuti dvije kune. Mi smo u tom trenutku bili 
rasterečeniji jer smo  u tom trenutku vodovodnu mrežu radili iz vlastitih sredstava bez trošenja 
novaca iz naknade za razvoj. Tako da nam je bilo lakše donijeti odluku za naknadu za razvoj za četiri 
kune, jer nismo imali opterećenje građana od prije. Nije trebalo ići na te dvije kune pa onda još 
četiri nego samo četiri i deponirati na ovaj račun i raditi na uknjižbi ulica ne bili se i tamo moglo 
početi raditi.  
 
Boris Bašić: Ali oni su to po sporazumu i bili dužni napraviti. Ako sam dobro razumio? 
 
Ivan Božikov: Točno. 
 
Mate Skračić: Dobro. I što predlažete za zaključak? 
 
Ivan Božikov: Ništa. Da se taj zaključak usvoji i ništa drugo. 
 
Mate Skračić: Kako ćemo usvojiti ovaj zaključak. Treba definirati nekakvu cifru. 
 
Ivan Božikov: Dodaj u stavak jedan da će se iznos utvrditi temeljem izvještaja Vodovoda Šibenik. 
 
Tome Juraga: Zašto mi ovo ne bi preformulirali na način da stavimo u naslov da se pozovemo na 
sporazum da ga numeriramo da to bude jednoznačno i da onda stavimo u točki br. 1 da se utvrđuje 
da po predmetnom sporazumu postoji dugovanje i ne ulazimo u to koliko postoji. Nama je bitno da 
se u naslovu pozovemo na dokument koji je ovjeren i potpisan i koji stvara obvezu. Jer neozbiljno je 
stavljati prazan prostor u Odluku koju donosiš. 
 
Mate Skračić: Tako je. Znači na temelju članka i sporazuma. I tako imamo pravnih osnov. 
 
Tome Juraga: I Općina utvrđuje koliki dug po Sporazumu postoji. Tu bi trebao biti nekakav 
financijski prilog, tablica, izračun ili ne ulazimo u to koliki je on. On postoji i to je činjenica. 
 
Boris Bašić: Vodovod može vrlo precizno dati podatke o naselju Betina i na temelju toga će se 
izračunati dug Općine Tisno. 
 
Ivan Božikov: Tako je. 
 
Tome Juraga: Mislim da ovdje u naslovu kojeg bi Općina Tisno trebala uplatiti na račun kredita 
Svjetske banke sukladno ugovoru tomu, tomu i tomu, a radi dospijeća obveze za projekt odvodnje. 
 
Melanija Turčinov Rameša: Jeli to sporazum iz 2005.? 
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Da 
 
Melanija Turčinov Rameša: Dobro je to ćemo nadopuniti. Znači zaključak o potrebi utvrđivanja 
iznosa naknada koji bi Općina Tisno trebala uplatiti na račun kredita Svjetske banke sukladno 
Sporazumu iz 2005.g.  a do dospijeća obveza za projekt odvodnja Betina – Murter. Ove točke ostaju 
kako su napisane ili? 
 
Tome Juraga: A može se staviti i da postoji  
 
Boris Bašić: Bilo bi sada pre komplicirano u ovome trenutku točno donositi i Sporazum i točka i 
datum itd., ali to je jednini pravi put. Postoji li mogućnost da se naknadno mailom pošalje konačan 
tekst i da se … 
 
Mate Skračić: Evo prominit će se.  
 
Boris Bašić: Da ali onda treba sukladno sporazumu tom i tom.  
 
Mate Skračić: To će pročelnica ubaciti. 
 
Boris Bašić : Dakle da bude potpuna. Da ne bude gatanja, da kasnije ne bi bilo kakvih nesporazuma. 
 
Ivan Božikov: Ma možemo mi ovo vako kako je i ovdje napisati iznos koji ćemo dobiti iz Vodovoda. 
 
Matea Bašić: Isti je rezultat, ali možda je bolje ovo sukladno Sporazumu 2005.g.. Dobro to će se 
naknadno napisati jer bi onda ovo bilo retroaktivno. Znači mi donesemo nešto, a još ne znamo što. 
A treba se oformiti koordinacijsko tijelo da bi mi uopće došli do toga što smo mi danas već usvojili. 
Tako da je bolje ono sukladno Sporazumu samo navedeno to bez ovoga iznosa ili praznoga mjesta.  
 
Mate Skračić: I da u članku 1. stoji da dug prema kreditu Svjetske banke postoji. U 2. članku se kaže 
da je dug nastao zbog ne ubiranja ……mjesta Betina. A sam iznos i proceduru će i onako kasnije to 
tijelo rješavati. Ovo je poticaj da se osnuje to povjerenstvo i da se stvar rješava.  
 
Tome Juraga: Moglo bi se u 2. Točki utvrditi da je Općina Murter –Kornati svoje obveze po ugovoru 
izvršila dok Općina Tisno svoje obveze po ugovoru nije ispunila.  
 
Boris Bašić: Ajmo ovako u točki 2. Sporazuma… utvrđuje se da je dug nastao zbog ne ubiranja 
naknade za razvoj  s osnove potrošnje vode naselja Betina, a što je bilo definirano Sporazumom 
broj taj i taj u članku tome i tome sa datumom koji stoji u sporazumu. Hoćemo li to nadopuniti u 
točki broj 2? 
 
Melanija Turčinov Rameša: Može. 
 
Boris Bašić: A koji može biti i prilog ovog Zaključka. 
 
Melanija Turčinov Rameša: Znači točka br. 2 glasi: „Utvrđuje se da je dug nastao radi ne ubiranja 
naknade za razvoj s osnove potrošnje vode naselja Betina što je bilo definirano Sporazumom 2005. 
godine po točci toj i toj, klasa, urudžbeni broj itd. 
 
Boris Bašić: Tako je. A koji je prilog ovog Zaključka. 
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Matea Bašić: To se može u nekoj novoj točci navesti. Da je prilog Zaključku Sporazum. 
 
Melanija Turčinov Rameša: Da 
 
Boris Bašić: Tu smo precizniji. 
 
Melanija Turčinov Rameša: Dobro. 
 
Ante Turčinov: Samo treba izbaciti „Murtela“ d.o.o. i staviti „Zeleni otok“ d.o.o.. 
 
Boris Bašić: Možete li nam pročelnice onda to pustiti na mail kada to …? 
 
Melanija Turčinov Rameša: Kada ja to ispravim svi ćete dobiti na mail. Jeli može? 
 
Boris Bašić: Ok, ok. 
 
Matea Bašić: Jeli svima jasna ova promjena Zaključka? Da pa kao takav stavljam na glasovanje. 
 
Nedjeljko Mudronja: Jeli to u redu da se sve donosi u jednoj točci? 
Viktor Banov: Jeli u redu da se Odluka i Zaključak donose u istoj točci? 
 
Ivan Božikov: Znamo što se mislilo po ćemo lipo poslati. 
 
Matea Bašić: Ne nije to sporno nego pita dali se Odluka i Zaključak mogu donositi u istoj točci. 
Mislim da tu nije ništa sporno uopće.  
 
Ante Turčinov: Odluka je za preventivno ugasiti ovo što sada bukti, a zaključak je za riješiti u 
budućnosti.  
 
Matea Bašić: Jeli imamo još kakvih nadopuna, primjedbi na ovu temu? Nema. Tko je za ovakvu 
Odluku pored navedenog Zaključka uz navedene promjene? 
 
Donošenje Odluke o angažiranju sredstava deponiranih u HBOR-u, svrha-dospijeće obveza za 
projekt Odvodnje (Murtela d.o.o.) – prihvaćeno je JEDNOGLASNO 
 

 Zaključak o potrebi utvrđivanja iznosa naknade za razvoj koji bi Općina Tisno trebala uplatiti 
na račun kredita svjetske banke radi dospijeća obveze za projekt Odvodnje Betina-Murter – 
prihvaćen je JEDNOGLASNO 

10. Prijedlog Zaključka o sufinanciranju smještaja korisnicima Doma za starije osobe Tisno  s 
prebivalištem na području Općine Murter-Kornati 

 
Matea Bašić: Otvaram raspravu. 
 
Ivan Božikov: Zaprimili smo od Općine Tisno prijedlog za sufinanciranje smještaja korisnika doma za 
starije osobe Tisno s prebivalištem na područnu Općine Murter – Kornati. Dopis ste vidjeli. Tamo se 
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vidi kolika bi bila cijena toj krajnog korisnika temeljem odluke Općine Tisno, međutim nigdi se ne 
spominje kolika je stvarna cijena, a kolika je ….. 
 
Matea Bašić: Ekonomska cijena je 5.000 kuna. 
 
Ivan Božikov: Di piše? 
 
Matea Bašić: Ja sam se raspitala naknadno.   
 
Ivan Božikov: Dobro. Ono na čemu ću inzistirati od Općine Tisno je da se prije bilo kakve Odluke za 
sufinanciranje zatraže podaci na temelju kojih je izvršen obračun troškova i koji su točnio troškovi 
po pojedinom korisniku odnosno iznosu sufinanciranja od strane Općine Murter – Kornati po 
pojedinom korisniku. Zaključak imate tu. Tu stavku nemamo ni u Proračunu znači morat ćemo raditi 
nekakav rebalans. I ovo je minimum koji im možemo odgovoriti da znamo kako ćemo se uopće 
ponijeti i kakav odgovor uopće dati. 
 
Mate Skračić: Zaključak nismo uopće dobili.  
 
Melanija Turčinov Rameša: Je, je sve je to … 
 
Matea Bašić: Evo dolazi. 
 
Mate Skračić: Imamo li informaciju koliko je uopće zainteresiranih u našoj Općini.  
 
Ivan Božiko: Za sad nemamo. A ni ne znam kad se otvara. 
 
Nedjeljko Mudronja: Mi možemo samo sufinancirati samo nekoga tko je socijalni slučaj, a ne 
možemo sufinancirati nekoga koji ima na tisuće kvadrata zemlje i kuća. 
 
Ivan Božikov: U ovom slučaju trebalo bi i o tome povesti računa. Ako ćemo nekoga sufinancirati 
onda bi to moglo biti na tragu ovoga što je spomenuo gospodin Mudronja. Eventualno donijeti 
odluku da onaj korisnik doma koji je socijalno ugrožen da ga mi direktno uvrstimo u Proračun i 
financiramo troškove. 
 
Nedjeljko Mudronja: Sigurno da se treba uzimati u obzir i mirovina koju korisnik ima. 
 
Ivan Božikov: Moramo znati kako i za vrtić ako ćemo nešto sufinancirati kao javnu ustanovu ne kao 
pojedinca, koliko ima zaposlenih, kolika im je plaća, koliki si im rashodi, koliki su im troškovi onda 
ćemo vidjeti dali to ima smisla sufinancirati ili ne.  
 
Matea Bašić: Dobro. 
 
Nedjeljko Mudronja: Mislim da bi tu trebali biti kriteriji po kojima bi se određivalo. 
 
Matea Bašić: To sigurno ali ja mislim da bi za sada bilo dovoljno da se donese Zaključak u biti 
predlažemo da se donese ovakav zaključak u kojem će se zatražiti od Općine Tisno ti podaci, a na 
osnovu tih podataka mi možemo odlučivati kriterije i sve ostala jer nema smisla sada tu previše 
donositi kada nemao potrebne podatke.  
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Mate Skračić: OK 
 
Matea Bašić: Uredu. Točku pod brojem 10 stavljam na glasovanje. Tko je za ovakav prijedlog 
zaključka? 
 

 Prijedlog Zaključka o sufinanciranju smještaja korisnicima Doma za starije osobe Tisno  s 
prebivalištem na području Općine Murter-Kornati prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 
11. Odluka o komunalnom doprinosu, ocjena zakonitosti članka 9. i članka 13. Odluke o 

komunalnom doprinosu Općine Murter-Kornati („Službeni vjesnik Šibensko-kninske 
županije“, br. 6/06., 11/10., 12/10., 11/11., 15/11., 7/12. i 9/13.) 

 

Matea Bašić: To ste dobili u materijalima. Ovo dolazi Vijeću samo na uvid. O ovome se ne glasuje. 
Nešto više o ovome može nam pročelnica reći. 

Melanija Turčinov Rameša: To smo stavili samo za vašu informaciju budući da smo dobili 
informaciju da je na Upravnom Sudu upućen zahtjev za utvrđivanje istinitosti članka 9 i članka 13. 
Odluke o komunalnom doprinosu Općine Murter – Kornati iz razloga što je sporan kriterij 
prebivališta na koji se znači te osobe pozivaju. U našoj Odluci o komunalnom doprinosu stoji da su 
osobe se prebivalištem na području naše općine sa više od 10 godina u boljoj situaciji od ostalih 
građana. Međutim to nije samo u našoj Odluci nego i u odlukama susjednih općina.  

Nedjeljko Mudronja: Znači svi vikendaši su plaćali po tim tarifama. Ako nisu bili prijavljeni na 
Murter.  

Matea Bašić: Tako je. Tu su oni pobijali taj kriterij. Navedene osobe su pobijale taj kriterij i samo je 
zatraženo očitovanje.  

Melanija Turčinov Rameša: Očitovanje ste svi dobili u privitku ovog zahtjeva za ocjenu suglasnosti. 
Mi smo se tu pozvali da je domicilno stanovništvo godinama ulagalo u izgradnji komunalne 
infrastrukture, da su ustupali ili dio ili cijele čestice za potrebe izgradnje cesta i drugih objekata, što 
se tiče te komunalne infrastrukture. Da smo izdvajali za naknadu za razvoj kao namjensko davanje 
za izgradnju sustava odvodnje utrošene vode u iznosu od 4 kune po m3. Itd. Sada moramo čekati 
odgovor Visokog upravnog suda, ali smatram da je to naprosto …. 

Mate Skračić: Uredu. Hvala. 

Matea Bašić: Jeli još netko ima što pitati? Nema. 

 Informacija, na znanje 

12. Zamolbe građana 

Matea Bašić: U materijalima imate pojedinačne zamolbe od gospodina Mile Periše, od gospođe 
Marije Turčinov te od subjekta Uljara „Raol“. Otvaram raspravu na ovu temu. 

Ivan Božikov: Znači zaprimili smo zahtjev od gospodina Mile Periše koji živi u Joškovoj ulici. To je 
ona prva ulica na voltu traži da ga se oslobodi od te plaćanja naknada kako i odvoza smeća i mislim 
da tu nema nikakve osnove. 

Marija Turčinov isto tako je starija žena, je mala penzija, ali ima svoje nasljednike koji se o njoj 
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brinu. Mislim smijemo li mi to tako oslobađati. 

Nedjeljko Mudronja: A što ako tamo prodaje kuću za 350.000 eura. 

I za uljaru „Raol“ smo dobili zamolbu od Udruge dalmatinskih uljara radi loše sezone. Kao sam se 
malo raspitao u udruzi do sada ni jedna Općina nije izašla na ovakav način u susret. Ne znam jeli 
uopće mi to možemo. Ne znam.  

Boris Bašić: Ja bi se isto složio sa ovim što je Nedjeljko rekao da ako netko posjeduje neku 
nekretninu i danas sutra pojavit će se neki nasljednik pokupiti tu nekretninu i reći hvala lijepa. 
Prema tome ako netko nema novaca za plaćanje i čak je i ovrha nemoguća treba vidjeti način na 
koji se to može zakonski da kažemo prenijeti to potraživanje na nekretninu. Dakle da potencijalni 
nasljednik snosi obvezu koju nije mogao ispuniti sadašnji korisnik. I u tom smislu bi se trebalo po 
mom mišljenju ponašati odnosno naći zakonsko rješenje koje bi nam to omogućilo. Ako nam nešto 
po tom može reći pročelnica? Postoji li nešto. Postoji li nešto drugdje? Itd. Ali otpisivati sigurno ne. 

Ivan Božikov: Ma što je problem. Problem je što su te naknade male i nisu to ni veliki iznosi. Tko će 
nešto tako za 500 kuna potpisivati. Prenositi vlasništvo. Kod nas su te naknade stvarno male. One 
se nisu minjale zadnjih 10 godina, a mislim i više. Imamo jedno od najmanjih komunalnih naknada 
na ovom morskom dijelu županije, a isto tako naknade za odvoz smeća je najmanja u okruženju i 
najmanja na morskom dijelu županije.  

Ante Turčinov: Da se nadovežem na ovu temu. Oprosti Boris. Što se tiče Zakona o gospodarenju 
otpadom jasno i decidirano kaže da svako kućanstvo koje ima uvjete za stanovanje sa prebivalištem 
jedne ili više osoba mora plaćati odvoz smeća. Postoji način da mu se otpiše. E sada postoji i ona 
druga strana medalje. Općina može iskazati socijalnu osjetljivost i osnovati jedan posebni fond u 
kojemu bi za osobe sa poteškoćama za život davala određenu subvenciju od koje bi on dalje plaćao 
odvoz smeća. To još nitko nije napravio.  

Nedjeljko Mudronja: Ali on nije beskućnik. 

Ante Turčinov: Govorimo generalno. Postoji stavka u Zakonu koja govori ako on zatraži od Općine 
izlazak na teren  u svojstvu komunalnog redara i da se ustanovi ta komisija koja će reći da ne 
postoje uvjeti za život onda mu ne možeš naplatiti odvoz smeća. U koliko uvjeti za život postoje u 
toj kući on mora plaćati smeće. Zakonski ga ne možeš otpisati. 

Boris Bašić: Ja sam samo još htio reći činjenica je da je mali iznos, ali ako se taj iznos skuplja kroz 
deset ili 15 godina, a ne postoji mogućnost ovrhe ili iz nekoga razloga ne želimo ići na ovrhu onda 
treba vidjeti dali postoji neka zakonska osnova da se nekretnina optereti. Jer netko može živjeti u 
nekretnini od 500 tisuća eura, a da stvarno nema prihoda nego 1000 kuna. Takvih slučajeva može 
biti. Postoji li ili ne postoji tu je na nama na našoj pročelnici da to ispita. Da vidimo što napraviti.  

Melanija Turčinov Rameša: Dobro je ja ću provjeriti. Mada čisto sumnjam. Kako je to do sada bilo 
rješavano? 

Ivan Božikov: Ma nije bilo do sada. Odbija se i amen. Što ćeš sada. Poslati pismo da se odbija i 
gotovo. 

Nedjeljko Mudronja: Stavi na glasovanje. 

Tome Juraga: Ante je rekao da je čita Zakon gdje je definirano da je obaveza plaćanja i isto tako 
dopušta Općini da u koliko je moguće da u proračunu predvidi stavku za pomoć tko to ne može 
platiti. Mi tu stavku sada u proračunu nemamo po Zakonu imaju obvezu plaćati … 
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Ivan Božikov: I odbija se. Zahtjev se odbija.  

Ante Turčinov: ja ne mogu govoriti u ime vas, ali ako ovo bude pravilo znate onda kava će biti 
praksa. Na svakom vijeću će biti zahtjeva za otpisivanje naknada.  

Matea Bašić: Čekajte di ćete. Sjednica još nije gotova. Možemo točku 12 staviti na glasovanje uz 
obrazloženje da ne postoji jednostavno stavka u proračunu za financiranje ovakvih zamolbi. 

Ivan Božikov: Ne, ne. Na takav način nije zamolba ni formulirana. Samo je formulirana na način da 
se oslobode naknade za uređenje voda što ni nije naš namet. Odakle nam pravo uopće o tome 
odlučivati. I oslobađanje od komunalne naknade i odvoza smeća. To je zahtjev. A odluka bi po meni 
trebala biti ODBIJA SE. A obrazloženje zato. 

Matea Bašić: Pa dobro neka obrazloženje bude sve ovo što smo naveli i to je to. 

Ivan Božikov: Jer nema zakonske osnove. 

Matea Bašić: Dobro uz obrazloženje da nema zakonske osnove. I to je to. 

 Mile Periša, za otpis potraživanja naknade za uređenje voda, komunalne naknade i odvoza 
smeća – nije prihvaćeno JEDNOGLASNO 

 Marija Turčinov, za oslobađanje plaćanja komunalne naknade i naknade za uređenje   voda 
– nije prihvaćeno – JEDNOGLASNO 

 Udruga dalmatinskih uljara (za Uljaru „Raol“ d.o.o.,) -  oslobađanje plaćanja komunalne 
naknade – nije prihvaćeno -JEDNOGLASNO 

13. Izdavanje suglasnosti za raspisivanje javnog poziva Narodne knjižnice i čitaonice Murter 
za prijam osobe na stručno osposobljavanje bez zasnivanja radnog odnosa. 

Matea Bašić: Materijali smo dobili netom prije vijeća. Ali mislim da je svima jasno o čemu se radi. 
Da bi došla još jedna osoba u koliko se pronađe, a na stručno osposobljavanje na godinu dana.  

Nedjeljko Mudronja: Jeli to ono na plaću od 1.600 kuna? 

Matea Bašić:  2400 kuna. Otvaram raspravu na ovu temu. Ima li tko kakvo pitanje? Nema. 

Izdavanje suglasnosti za raspisivanje javnog poziva Narodne knjižnice i čitaonice Murter za prijam 
osobe na stručno osposobljavanje bez zasnivanja radnog odnosa – prihvaćeno je JEDNOGLASNO 

 

Sjednica je završena u 19.49 sati 
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